
 

 

           

 

 

 

              

                        ’s-Hertogenbosch, 2 oktober 2019 

 

 

 

Geachte College,  

 

 

Schriftelijke vragen naar aanleiding van de berichtgeving in de media zoals EenVandaag ( op grond van 

documenten van  Mobilisation for the Environment) over het ontbreken van een 

natuurbeschermingsvergunningen van Schiphol en andere luchthavens waaronder ook Eindhoven Airport 

willen wij u graag de volgende vragen stellen. 

 

In de provincie Noord-Brabant bevinden zich een aantal luchthavens (militair en civiel) waaronder Eindhoven 

Airport, Gilze-Rijen, Volkel, Woensdrecht en de Peel, Kempen Airport, Breda International Airport en nog een 

aantal onverharde banen en helibanen. 

 

Hierover de volgende vragen: 

 

1) Wat is de huidige stand van zaken omtrent de vergunningverlening bij de betreffende vliegvelden in 

Noord-Brabant? 

2) Wat is de reactie van GS op het nieuws dat er geen natuurbeschermingsvergunning is voor vliegvelden? 

3)  Welke inspanning levert het College om handhaving van dit type vergunningen goed en gedegen te laten 

verlopen? 

4) Is het College voornemens stappen te ondernemen/ aanpassingen te doen rondom deze problematiek. 

 

Met vriendelijke groet,  

Fractie D66 

Mw. L.M. Sjouw 

Fractie GroenLinks 

Dhr. M.J.A. Philippart 

 

 

 


